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Sammendrag	  -‐	  elektronisk	  vernerunde	  2012	  
	  
Elektronisk	  vernerunde	  ble	  gjennomført	  i	  løpet	  av	  august/september.	  	  
	  
Hvem	  og	  hvor:	  
40/60	  svarte	  på	  spørreskjemaet	  (12	  fast	  ansatte,	  18	  midlertidig	  ansatte,	  9	  studenter	  og	  2	  som	  gikk	  
under	  betegnelsen	  "Annet").	  	  
	  
Lokaler:	  	  
Alle	  med	  unntak	  av	  en	  mener	  de	  har	  gode	  nok	  arbeidsplasser	  og	  at	  vedlikeholdet	  av	  disse	  er	  bra.	  	  
	  
Kommentarer	  fra	  spørreundersøkelsen:	  

• Vinduer	  er	  slitte	  og	  trekker.	  
• Har	  veldig	  mye	  fukt	  rundt	  mine	  vinduer	  -‐	  er	  litt	  nervøs	  for	  om	  det	  betyr	  at	  det	  også	  er	  

muggsopp	  på	  kontoret	  mitt.	  
• Det	  er	  for	  kaldt	  til	  å	  sitte	  lenge	  å	  jobbe.	  
• Jeg	  sitter	  i	  lesesalen	  i	  kjelleren	  på	  astro,	  også	  kjent	  som	  stjernekjelleren.	  Jeg	  vet	  ikke	  

romnummeret.	  
• Trekker	  fra	  vinduene	  siden	  de	  er	  ganske	  gamle	  og	  da	  blir	  det	  ganske	  kaldt	  før	  radiatorene	  

skrus	  på	  på	  høsten.	  
	  
Renhold	  og	  avfallshåndtering:	  
De	  fleste	  synes	  renholdet	  er	  godt	  både	  for	  sine	  kontorer	  og	  fellesarealer.	  Snaut	  halvparten	  er	  delvis	  
kjent	  eller	  kjenner	  ikke	  til	  hvordan	  avfall	  skal	  håndteres.	  
	  
Kommentarer	  fra	  spørreundersøkelsen:	  	  

• Renholdet	  har	  vært	  dårlig	  i	  perioden	  juni-‐august.	  
• Renholdet	  var	  elendig	  i	  sommer,	  men	  er	  nå	  bra	  igjen.	  
• For	  meg	  er	  det	  utrolig	  vanskelig	  å	  få	  gjort	  noe	  hvis	  plassen	  min	  skal	  være	  ryddig	  bestandig,	  

likevel	  kan	  jeg	  sikkert	  forbedre	  meg	  på	  det.	  Det	  hadde	  forøvrig	  vært	  lettere	  hvis	  vi	  hadde	  en	  
skikkelig	  papirinnsamlingseske	  som	  ble	  tømt	  jevnlig.	  

• Det	  hender	  at	  ikke	  søppelbøtta	  blir	  tømt,	  da	  kan	  det	  lukte	  eller	  komme	  fluer	  hvis	  den	  må	  stå	  i	  
to	  uker.	  

• Tømming	  av	  søppelbøtter	  forsømmes	  periodevis,	  spesielt	  i	  sommerperioden.	  Det	  befinner	  
seg	  en	  del	  tom	  emballasje	  på	  kontoret	  som	  utgjør	  et	  visst	  hinder	  for	  rengjøring.	  

• Det	  virker	  som	  vi	  produserer	  mye	  mer	  papiravfall	  enn	  vanlig	  søppel	  på	  rom	  201.	  Meg	  
bekjent	  har	  vi	  ikke	  noe	  organisert	  sorteringssystem.	  Det	  ønsker	  jeg	  meg.	  

• Renhold	  av	  gulv	  er	  OK,	  men	  det	  samles	  en	  del	  støv	  i	  bokhyllene.	  Kanskje	  det	  burde	  vært	  	  en	  
grundigere	  rengjøring	  av	  hyller	  etc.	  regelmessig	  (årlig,	  halvårlig).	  

	  
Kommentar	  fra	  VO:	  

• Vi	  har	  mottatt	  noen	  klager	  på	  renholdet	  etter	  at	  vernerunden	  ble	  gjennomført.	  
• Det	  er	  den	  enkeltes	  ansvar	  å	  tømme	  papiravfall,	  dette	  gjøres	  ikke	  av	  renholdere.	  	  
• Ut	  fra	  resultatet	  fra	  spørreundersøkelsen	  bør	  det	  nok	  informeres	  bedre	  om	  

avfallshåndtering.	  	  
	  
Inneklima:	  
Det	  er	  fortsatt	  en	  del	  som	  plages	  av	  for	  varme	  og	  for	  kalde	  kontorer.	  Et	  fåtall	  mener	  ventilasjonen	  
ikke	  er	  tilfredsstillende.	  En	  del	  er	  plaget/delvis	  plaget	  av	  støy	  på	  arbeidsplassen.	  	  
	  
Kommentarer	  fra	  spørreundersøkelsen:	  

• Støy	  fra	  gangen	  når	  folk	  har	  høylydte	  og	  lange	  samtaler	  der.	  
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• Kulde	  og	  varmeproblemer	  er	  jo	  pga	  av	  1-‐lags	  vinduer	  vi	  har	  -‐	  sikkert	  ikke	  noe	  vi	  kan	  gjøre	  
noe	  med.	  	  

• Synes	  det	  ofte	  er	  noen	  som	  arbeider	  med	  motordrevne	  maskiner	  utenfor	  bygningen.	  
• Møterom	  304	  har	  ofte	  dårlig	  luft.	  Derfor	  synes	  jeg	  ikke	  ventilasjonen	  er	  tilfredsstillende.	  På	  

lesesalen	  hvor	  jeg	  sitter	  er	  det	  tilfredsstillende	  ventilasjon.	  
• Den	  mest	  plagsomme	  støyen	  kommer	  fra	  utsiden	  fra	  løvblåsere	  og	  andre	  maskiner,	  

bud/varebiler	  som	  går	  på	  tomgang	  etc.	  	  
• På	  solrike	  dager	  har	  jeg	  ikke	  muligheten	  til	  å	  regulere	  markise	  da	  dette	  må	  gjøres	  i	  et	  annet	  

rom	  som	  jeg	  ikke	  har	  tilgang	  til.	  Det	  er	  ganske	  upraktisk	  i	  de	  månedene	  når	  sola	  gjør	  at	  
kontoret	  er	  for	  varmt.	  	  

	  
	  
Ergonomi:	  
De	  aller	  fleste	  føler	  at	  de	  har	  en	  akseptabel	  arbeidsstilling	  og	  tilstrekkelig	  plass.	  	  
	  
Sikkerhet	  og	  beredskap:	  
Drøyt	  halvparten	  kjenner	  ikke	  til	  beredskapsplan	  ved	  UiO.	  De	  fleste	  kjenner	  til	  branninstruksen	  ved	  
UiO.	  Nesten	  alle	  kjenner	  til	  rømningsveier	  ved	  instituttet,	  med	  unntak	  av	  en.	  En	  del	  vet	  ikke	  hvor	  man	  
finner	  brannslukningsutstyr	  og	  førstehjelpsutstyr.	  	  Ca.	  1/4	  av	  de	  som	  har	  svart	  har	  ikke	  deltatt	  på	  
brannøvelser	  ved	  instituttet/UiO.	  Ingen	  av	  de	  som	  har	  svart	  har	  vært	  utsatt	  for	  skade	  eller	  uønsket	  
hendelse,	  ulykke	  eller	  nestenulykke	  ved	  instituttet.	  	  
	  
Feltarbeid:	  
Ingen	  av	  de	  feltarbeid	  er	  relevant	  for	  har	  vært	  utsatt	  for	  skade	  eller	  uønsket	  hendelse,	  ulykke	  eller	  
nestenulykke.	  	  
	  
HMS	  ved	  ITA:	  
Ca	  1/4	  kjenner	  ikke	  til	  instituttets	  HMS-‐sider,	  hvem	  som	  er	  instituttets	  verneombud	  eller	  kjenner	  til	  
lokalt	  arbeismiljøutvalg	  (LAMU)	  ved	  instituttet.	  Snaut	  halvparten	  har	  ikke	  gjort	  seg	  kjent	  med	  eller	  er	  
usikker	  på	  om	  de	  har	  gjort	  seg	  kjent	  med	  HMS-‐håndboken	  og	  signert	  egenerklæring.	  	  
	  
Kommentarer	  fra	  VO:	  
Nye	  HMS-‐sider	  er	  nå	  på	  plass,	  på	  norsk	  og	  engelsk:	  
http://www.mn.uio.no/astro/om/hms/	  
http://www.mn.uio.no/astro/english/about/hse/	  	  


